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  PROTOKÓŁ nr XXXII/21 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

TRYB ZDALNY OBRADOWANIA 

w dniu 25 listopada 2021 r. 

 

XXXII sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 25 listopada 2021 r. o godz. 14.00  

w trybie zdalnym obrady poprowadził Przewodniczący Roman Michalski z sali obrad 

Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Przewodniczący posiedzenie 

otworzył i stwierdził po odczytaniu imiennym obecności, że aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczyło 17 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób 

stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności 

radnych - zał. nr 1).  

 

I. Sprawy regulaminowe:   

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyli Radna Joanna Kostrzewa oraz  

Radny Zbigniew Szmaja. 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powitał zebranych i obserwujących, Zarząd  

oraz Radę Powiatu. Na protokolantów powołał Magdalenę Romankiewicz i Adę Wisławską. 

Na podstawie ust 21 ust. 4 Regulaminu Rady Powiatu stanowiącego załącznik nr 1 do Statutu 

Powiatu Gryfińskiego zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały Rady 

Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub ujętym w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie powiatu 

gryfińskiego (druk nr 3/XXXII), w związku z niewpłynięciem opinii z Ministerstwa 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Przewodniczący zarządził głosowanie imienne w wyniku, którego 

wniosek o zmianę porządku został przyjęty jednogłośnie (19 za; 0 wstrz.; 0 przeciw). 

Imienne głosowanie, stanowi zał. nr 2. Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

nad przyjęciem porządku obrad po zmianie – zał. nr 3 (porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie - 19 za; 0 wstrz.; 0 przeciw). Imienne głosowanie stanowi zał. nr 3a. Następnie 

powiedział, że do protokołu nr XXXI/21 z dnia 7 października 2021 r. zostały uwzględnione 

uwagi zgłoszone przez Radnego Wojciecha Długoborskiego. Przewodniczący zarządził 
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głosowanie imienne w wyniku, którego protokół został przyjęty większością głosów (18 za; 1 

wstrz.; 0 przeciw). Imienne głosowanie, stanowi zał. nr 4. 

 

II. Informacja Zarządu Powiatu dot.: 

- zmiany na stanowisku kierowniczym w Powiatowym Zakładzie Aktywności 

Zawodowej w Gryfinie (podziękowania), 

- stanu realizacji zadań oświatowych Powiatu Gryfińskiego w roku szkolnym 

2020/2021 (dyskusja) (druk nr 1/XXXII): 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski poinformował, że w Powiatowym Zakładzie 

Aktywności Zawodowej w Gryfinie na stanowisku dyrektora nastąpiła zmiana, dlatego 

chciałby podziękować dotychczasowej dyrektor, pani Ewie Urbańskiej za współpracę podczas 

otwierania zakładu jak i trzyletnie zarządzanie miejscem, które jest niezwykle ważne dla 

lokalnej społeczności. Starosta Gryfiński życzył pani Urbańskiej dalszych sukcesów 

zawodowych i powiedział, że liczy na dalszą owocną współpracę. Pani dyrektor otrzymała 

również pamiątkową tablicę z podziękowaniami za współpracę od Starosty Gryfińskiego. 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski podziękował pani Urbańskiej w imieniu Rady 

Powiatu w Gryfinie za współpracę i podkreślił jak ciężkie i pełne wyzwań jest tworzenie 

nowej instytucji społecznej od zera, życząc dalszych sukcesów zawodowych. 

 

Pani Ewa Urbańska podziękowała Staroście Gryfińskiemu, Zarządowi jak i Radnym za 

współpracę i możliwość wpisania się w historię zakładu, który współtworzyła i którym 

zarządzała. Pani Urbańska powiedziała, że ma nadzieję, iż PZAZ w Gryfinie będzie nadal 

prężnie się rozwijał.  

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz – Bień 

przedstawiła prezentację dot. stanu realizacji zadań oświatowych Powiatu Gryfińskiego w 

roku szkolnym 2020/2021, stanowiącą załącznik nr 5. 

 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2022 roku” (druk 

nr 2/XXXII): 
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Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 6), otworzył 

dyskusję. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski w imieniu Zarządu Powiatu zgłosił autopoprawkę   

do projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2022 roku”, polegającą na tym,  

że w projekcie uchwały § 3 w brzmieniu „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia” 

otrzymuje brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego”. Pozostałe zapisy pozostają 

bez zmian. Zmiany zapisu § 3 dokonuje się w związku z otrzymanym pismem informującym 

Wojewody Zachodniopomorskiego, w którym wskazano, że uchwały w sprawie rocznych 

programów współpracy z organizacjami pozarządowymi stanowią akty prawa miejscowego, 

co wiąże się z koniecznością ogłoszenia ich w wojewódzkim dzienniku urzędowym. Starosta 

dodał, że autopoprawka została wysłana drogą elektroniczną wszystkim Radnym 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski zamknął dyskusję, następnie w obecności  

19 Radnych zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

w 2022 roku”.  

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nad autopoprawką stanowi zał. nr 7. 

 

W tym momencie posiedzenie opuścili Radna Agnieszka Gralak oraz Radny Jerzy Miler 

 (19 - 2 =17). 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski w obecności 17 Radnych zarządził głosowanie 

nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 



4 

 

 

Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2022 roku”, po autopoprawce: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXII/229/2021 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 

Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2022 roku” została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 8. 

  

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gryfińskiego na 2022 r. (druk 

nr 4/XXXII): 

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyli Radna Agnieszka Gralak, Radny Jerzy Miler  

oraz Radny Sławomir Terebecki (17+3 =20). 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 6), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gryfińskiego na 2022 r.: 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXII/230/2021 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gryfińskiego na 2022 r. została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na dokonanie zamiany nieruchomości (druk nr 5/XXXII): 
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Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 6), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 20 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany 

nieruchomości: 

za - 20, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXII/231/2021 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany 

nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 10. 

 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu Gryfińskiego (druk nr 6/XXXII): 

 

W tym momencie posiedzenie opuściła Radna Aleksandra Zielińska (20 -1 =19). 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 6), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany 

nieruchomości: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXII/232/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Powiatu Gryfińskiego została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 11. 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wprowadzenia zakazu 

używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach 
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Jeziora Strzeszowskiego położonego na terenie gminy Trzcińsko Zdrój (druk  

nr 7/XXXII): 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Radna Aleksandra Zielińska (19+1 = 20). 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 6), otworzył 

dyskusję. 

 

Radny Wojciech Długoborski poprosił o wyjaśnienie o co chodzi w sprawie z jeziorem 

Strzeszowskim, ponieważ Radni powiatu po raz kolejny są postawieni w niezwykle trudnej 

sytuacji, gdyż nie do końca wiadomo, kto ma rację w tym sporze o strefę ciszy, dodatkowo 

stanowisko władz zarówno Gminy jak i Powiatu jest zmienne. Radny powiedział, że 

przychyla się do informacji, które prezentowała Radna Zielińska podczas posiedzenia 

Komisji Budżetu i Gospodarki i zamierza nie popierać przedstawionego projektu uchwały, 

ponieważ nie jest on w odczuciu Radnego propozycją kompromisu, jak miało to miejsce w 

poprzednim projekcie uchwały.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że projekt, nad którym Radni będą 

głosować jest to pierwotna wersja projektu jaka kiedykolwiek powstała, jednak w wyniku 

dyskusji i prób szukania kompromisu, była modyfikowana. Jednak finalnie do niej 

powróciliśmy. Wcześniej podjęta uchwała miała poparcie Burmistrza Gminy Trzcińsko – 

Zdrój i wychodziła naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców, którzy złożyli petycję, jednak 

zakończenie sprawy wywołało dyskusje wśród mieszkańców jak i wątpliwości u samego pana 

Burmistrza. W rozmowach z Burmistrzem i społecznością Strzeszowa – mieszkańcami jak  

i właścicielami domków letniskowych bądź całorocznych uczestniczyli: członek Zarządu 

Jerzy Zgoda oraz Wiceprzewodnicząca Rady Aleksandra Zielińska. Temat strefy ciszy był 

również podnoszony na obradach sesji Rady Miejskiej w Trzcińsku – Zdroju, co widać 

również w wysłanych Radnym materiałach – pisma są sygnowanie zarówno podpisem pana 

Burmistrza jak również pana Przewodniczącego Rady - reprezentantów społeczeństwa, które 

zmieniło zdanie w sprawie strefy ciszy na wodach jeziora Strzeszowskiego.   

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że ubolewa nad faktem, że nie zaproszono go na 

rozmowy z lokalną społecznością, mimo, iż pochodzi z tamtego okręgu wyborczego w 

związku z tym ma niedosyt wiedzy w tej sprawie. Radny powiedział, że po wysłuchaniu 
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opinii Radnego Zgody i Radnej Zielińskiej dochodzi do wniosku, iż mają oni zdanie 

odmienne do włodarzy Gminy, którzy po prostu pod wpływem pewnych nacisków zmienili 

zdanie, choć wcześniej sami na piśmie zabiegali o wprowadzenie kompromisowych 

rozwiązań na terenie jeziora.  

 

Radny Jerzy Zgoda powiedział, że sprawa jeziora Strzeszowskiego znów powraca, choć 

proponowany projekt uchwały tak naprawdę nie zmienia zbyt wiele na terenie tego małego  

i cichego jeziora, które w odczuciu Radnego nie wymaga co chwilę interwencji Rady 

Powiatu, ponieważ nie dzieją się tam nagminnie hałaśliwe rzeczy. Jeżeli społeczność lokalna  

w uzgodnieniu z Burmistrzem chcą zmiany wcześniej podjętej uchwały, to Radny uważa,  

że trzeba to respektować, natomiast fakt czy jest to już ostateczna decyzja, która nie wywoła 

kolejnych dyskusji jest według radnego sprawą wątpliwą.  

 

Radny Jerzy Domaradzki poprosił o opinię Radną Aleksandrę Zielińską, o której 

wspomniał Radny Wojciech Długoborski. 

 

Radna Aleksandra Zielińska odpowiedziała, że nie będzie powtarzać tego, co już zostało 

powiedziane na komisji i przez Radnego Długoborskiego i podkreśliła, że przychyla się do 

zdania Burmistrza, który miał prawo zmienić swoją opinię. W kwestii ewentualnych dalszych 

zmian uchwały nie wydaje się Radnej, by do tego doszło, ponieważ grupa, która opowiadała 

się za niewprowadzaniem ciszy na terenie jeziora jest tak nieliczna, że nie będzie miała siły 

przebicia. Radna powiedziała, że jeśli temat strefy ciszy na terenie jeziora Strzeszowskiego 

ma wywołać „kwas na wiosce” pomiędzy Burmistrzem, członkami Rady Miejskiej  

i mieszkańcami, to lepiej, by Rada Powiatu opowiedziała się pozytywnie za proponowanym 

projektem uchwały i konflikt wreszcie zostanie zakończony. Radna powiedziała, że musi już 

opuścić sesję Rady Powiatu w Gryfinie, jednak prosi Przewodniczącego Rady, by  

w głosowaniu nad powyższym projektem uchwały odnotował, że jest ona za przyjęciem 

brzmienia proponowanego w materiałach sesyjnych. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że w jego odczuciu „wymiękł” nie tylko 

Burmistrz, ale również Radni, m.in. pan Zgoda i pani Zielińska, może jest to spowodowane 

jakimś wydarzeniem, które miało miejsce pomiędzy komisją a sesją, o którym Radny nie wie. 

W związku z powyższym, pan Długoborski powiedział, że nie chce wyjść na Radnego, który 

jest oponentem w tej sprawie i wstrzyma się podczas głosowania nad podjęciem 
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przedstawionego projektu uchwały. Radny dodał, że nie podoba mu się również fakt, że 

radnym przedstawia się niedopracowany projekt uchwały, zabiega się o wprowadzanie 

pewnych rozwiązań na jeziorze nie zbadawszy dokładnie sprawy, a później prosi się o 

zmianę.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski zamknął dyskusję i w obecności 20 Radnych 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi 

na wodach Jeziora Strzeszowskiego położonego na terenie gminy Trzcińsko Zdrój: 

za - 12, 

przeciw - 3, 

wstrzymało się – 5, 

Uchwała Nr XXXII/233/2021 w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach Jeziora Strzeszowskiego 

położonego na terenie gminy Trzcińsko Zdrój została podjęta większością głosów. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 12. 

 

W tym momencie posiedzenie opuścili Radna Aleksandra Zielińska oraz  

Radny Sławomir Terebecki (20 – 2 = 18) 

 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia na rok 2022 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 

wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu 

(druk nr 8/XXXII): 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 6), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 18 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia na rok 2022 wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych 

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu: 

za - 18, 

przeciw - 0, 
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wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXII/234/2021 w sprawie ustalenia na rok 2022 wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych  

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 13. 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Gryfino (druk nr 9/XXXII): 

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Sławomir Terebecki (18+1 = 19). 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 6), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Gryfino: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXII/235/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Gryfino 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 14. 

 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2021 rok (druk nr 10/XXXII): 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 6), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2021 rok: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 



10 

 

 

Uchwała Nr XXXII/236/2021 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2021 rok została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 15. 

 

XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039 (druk nr 

11/XXXII): 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał stanowiska komisji (zał. nr 6), otworzył  

i zamknął dyskusję, następnie w obecności 19 Radnych zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XXXII/237/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2021-2039 została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 16. 

 
XII. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 12/XXXII). 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że w okresie międzysesyjnym Zarząd 

zorganizował i uczestniczył w spotkaniu nt. założenia ZIT-u – Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych, co ma związek z przygotowaniami do nowego okresu programowania 

finansowego RPO na lata 2021 – 2027. W ramach ZIT-u będzie tworzony wspólny obszar, 

który będzie obejmować gminy: Widuchowa, Banie, Trzcinsko – Zdrój, Cedynia, Chojna  

i Mieszkowice. W ramach tego programu nastąpi sporządzeniu strategii rozwoju dla 

wspólnego obszaru, ponieważ strategia dla samego Powiatu Gryfińskiego była do 2020 r. i 

choć nie ma obowiązku prawnego tworzyć nowej, to w ramach ZIT-u taka strategia powstanie 

i będzie realizowana. Powiat razem z Gminami w ZIT będzie negocjował z Urzędem 
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Marszałkowskim kontrakt  dot. wysokości środków i rodzaju przedsięwzięć. Oprócz tego 

będzie możliwość indywidualnego aplikowania w ogłaszanych naborach. Dodatkowo 

Wicestarosta Gryfiński zorganizowała spotkanie realizujące współpracę międzynarodową z 

sąsiadującym powiatem Uckermark i było ono poświęcone wymianie informacji i zgłaszaniu 

pomysłów, które w nowym Programie Współpracy Interreg mogłyby zostać zrealizowane. 

Podczas spotkania doszło do podpisania listu intencyjnego pomiędzy Powiatem Uckermark  

a Powiatem Wałeckim. W kwestii szpitala powiatowego Starosta Gryfiński poinformował,  

że wraz z prezesem spółki występowali do Wojewody Zachodniopomorskiego, aby przy 

ponownym przekształceniu na szpital covidowy Wojewoda brał pod wagę wysiłek, jaki został 

włożony w otwarcie nowego budynku, a w nim oddziału chirurgicznego. W związku  

z powyższym, decyzją Wojewody Zachodniopomorskiego tylko oddział wewnętrzny został 

przekształcony w oddział covidowy i dysponuje aktualnie 18 łóżkami, zaś docelowo ma się 

ich znaleźć 22. W starym budynku bez zmian, znajduje się od pewnego czasu Zakład Opieki 

Paliatywnej. Ponowne przekształcenie na szpital covidowy niesie za sobą potencjalne 

problemy w przyszłości ze zmianą na oddział „normalny, nie-covidowy” i z utrzymaniem 

kadry, jednak po rozmowach prezesa z kadrą pracowniczą wydaje się, iż problem nie 

powinien się powtórzyć. Obecnie na oddziale chirurgii wykonywane są zabiegi w liczbie 69 

w skali miesiąca, co dobrze wróży przyszłości i rentowności tego oddziału. Tak, jak było to 

wykazane w przekazanych materiałach Zarząd Powiatu aktualnie przeprowadza procedury 

mające na celu pełne wyposażenie nowego oddziału, został otwarty przetarg na zakup mebli, 

który został rozstrzygnięty na posiedzeniu Zarządu w dniu dzisiejszym. Również na 

dzisiejszym posiedzeniu Zarządu została przyjęta propozycja zawarcia ugody ze wspólnikiem 

inwestycyjnym – Domem Lekarskim S.A., w zakresie spłaty kar pieniężnych nastąpi 

konwersja wierzytelności na udziały w spółce Szpital Powiatowy w Gryfinie Sp. z o.o., zaś 

sprawa zostanie wycofana z Sądu. Jednocześnie zostało zawarte porozumienie trójstronne, 

które w dniu jutrzejszym zostanie podpisane przed notariuszem. Dom Lekarski S.A. 

Zobowiązał się do stycznia 2022 r. wpłacić szpitalowi pozostałą część kwoty wynikającą ze 

zobowiązania inwestycyjnego, w grudniu planuje się Zgromadzenie Wspólników i podjęcie 

stosownych uchwał w tym zakresie.  Starosta Gryfiński poprosił o zadawanie ewentualnych 

pytań dotyczących prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

 

Radny Wojciech Długoborski odnosząc się do sprawozdania z prac Zarządu Radny poprosił 

o udzielnie szerszej informacji w zakresie pisma w sprawie przekazania nieruchomości przy  

ul. Łużyckiej 82 oraz na temat listu intencyjnego w sprawie współpracy na rzecz 
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zrównoważonego Dolnoodrzańskiego Obszaru Funkcjonalnego. Radny poprosił o informację 

czym jest powyższa instytucja. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że wcześniej omawiał obszar, jaki 

stworzyły wybrane gminy w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych i to właśnie 

on nosi nosi nazwę Dolnoodrzańskiego Obszaru Funkcjonalnego. W kwestii nieruchomości 

przy ulicy Łużyckiej, to jest to budynek po Zespole Szkół Specjalnych, który nadal 

funkcjonuje w drugim budynku mieszczącym się w Nowym Czarnowie. Na budynek w 

Gryfinie został ogłoszony parokrotnie przetarg w 2021 roku, jednak nie udało się znaleźć 

zainteresowanego nabywcy, wpłynął za to list od Stowarzyszenia „Iskierka” prowadzącego 

m.in. przedszkole dla dzieci, które wyraziło chęć zakupu nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej z rozłożeniem płatności na raty, jednak przy planowaniu budżetu na 2022 r. i 

biorąc pod uwagę Nowy Ład, który będzie wprowadzany przez władze Rzeczypospolitej,  

Zarząd skłania się do rezygnacji z dzierżawy i planuje wykorzystać budynek zgodnie z 

potrzebami Powiatu w zakresie inwestycyjnym. Na ten cel została zabezpieczona kwota 

50.000 zł, która może zostać przeznaczona na przystosowanie budynku zgodnie z nowym 

zastosowaniem, możliwe, że dojdzie do rozdzielenia węzła cieplnego pomiędzy mieszkaniami 

znajdującymi się na działce, ale w osobnym budynku aniżeli omawiana inwestycja. W 

związku z planami zagospodarowania przestrzennego budynek powinien zostać przeznaczony 

na cele związane z oświatą, dlatego rozważa się otwarcie w nim bursy bądź centrum 

współpracy międzynarodowej, ale rozważa się też przeniesienie ZSS z Nowego Czarnowa do 

Gryfina.   

 

Radna Joanna Kostrzewa zapytała czy przeniesiona będzie cała Szkoła Specjalna z Nowego 

Czarnowa. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że jest to jeden z pomysłów, który 

finalnie może w ogóle nie zostać zrealizowany, ale jeśli miałoby dojść do przeniesienia 

szkoły, to na pewno wszystkich oddziałów, w całości. 

 

Radna Joanna Kostrzewa zapytała czy w takim wypadku dzieci byłyby dowożone z zakładu 

w Nowym Czarnowie do szkoły w Gryfinie. 
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Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że na dzień dzisiejszy uczniami  

w szkole są nie tylko mieszkańcy DPS-u, ponieważ ten współczynnik znacznie się zmienił na 

przestrzeni lat. Zgodnie z obowiązującymi przepisami za dowóz do szkół podstawowych, jeśli 

chodzi o uczniów przed 18 r.ż., odpowiedzialna jest Gmina i spełnia swoje obowiązki 

chociażby w zakresie dowozu dzieci z Gryfina do Nowego Czarnowa.  

 

Radna Joanna Kostrzewa zapytała ilu uczniów jest aktualnie w Zespole Szkół Specjalnych  

w Nowym Czarnowie. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że mniej niż 60.  

 

Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że wydaje się jej, że dzieci jest około ośmiu, 

dziesięciu. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski potwierdził, jednak podkreślił, iż do szkoły mogą 

uczęszczać osoby do 25 r.ż. z różnymi stopniami upośledzenia, dlatego podał liczbę uczniów 

ogółem. Starosta Gryfiński, że nie do końca jest w stanie przewidzieć przyszłość Zespołu 

Szkół Specjalnych, ponieważ coraz częściej słyszy się, że mogą one zostać odgórnie 

zlikwidowane, zaś ich uczniowie trafia do szkół podstawowych.  

 

Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że cieszy się, iż Zarząd Powiatu uczestniczy  

w zakupie aparatu RTG do szpitala w Gryfinie, jednakże Radny zauważa ogromny problem  

w Powiecie z czasem, jaki trzeba oczekiwać na opis zdjęcia rentgenowskiego bądź badania 

ultrasonograficznego z powodu braku specjalisty.   

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że problem jest znany prezesowi 

szpitala i wynika on z przejścia ówczesnej pani radiolog na emeryturę. Aktualnie prezes 

szpitala pracuje nad pozyskaniem nowego pracownika bądź wprowadzenia innych 

rozwiązań w tym zakresie. Zarząd Powiatu rozważa wspólnie z Prezesem Szpitala również 

zakup aparatury tomografu za pieniądze, które wpłyną w styczniu zgodnie z podpisanym 

porozumieniem z Domem Lekarskim S.A. W kwestii długiego oczekiwania na opis zdjęć 

rentgenowskich na dzień dzisiejszy najlepszym rozwiązaniem dla pacjenta byłoby pozyskanie 

zdjęcia bez opisu i udanie się do specjalisty, który zlecił jego wykonanie, celem analizy. 
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Radna Joanna Kostrzewa zapytała czy jest możliwość wydłużenia czasu pracy punktu 

pobierającego wymazy covidowe znajdującego się na terenie Gryfina. W związku z tym, że 

jest on jedynym punktem w Powiecie zauważa się duże nagromadzenie ludzi, szczególnie  

w godzinach 11 – 13, co stwarza zagrożenie epidemiologiczne dla mieszkańców. Radna 

uważa, że otwarcie punktu od 8 do 18 rozwiązałoby ten problem ludzi marznących na 

dworze, nierzadko z 40 st. gorączką.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że zgłosi problem prezesowi szpitala, 

jednak w momencie, gdy wizytował wraz z Wicestarostą punkt szczepień w nowym budynku 

szpitala to zauważył, że spełniał on wszelkie wymogi i normy epidemiologiczne – posiada 

poczekalnie i wyznaczone miejsca po odbyciu szczepień, zaś sam punkt przeszedł odbiór 

Sanepidu przed otwarciem.  

 

Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że chodzi jej o punkt pobierania wymazów 

mieszczący się na Górnym Tarasie i tzw. „prostokącie” a nie w szpitalu.  

 

Radny Sławomir Terebecki powiedział, że w dniu wczorajszy ten sam problem zgłosiła 

Radnemu pani Kostrzewa. Punkt wymazów należy do Diagnostyki, dlatego też Radny 

wykonał telefon do pani zarządzającej tym miejscem jak i innymi na terenie Powiatu 

Gryfińskiego, opisał problem i poprosił o interwencję. Koordynatorka obiecała zająć się 

sprawą i drogą e-mailową udzielić odpowiedzi. Zmiana godzin, w których pracuje punkt jest 

niemożliwa „od ręki”, ponieważ określa ją kontrakt z NFZ i to Centrala Diagnostyki musi 

wystąpić z odpowiednim wnioskiem do Narodowego Funduszu. Radny zobowiązał się w dniu 

jutrzejszym ponowić telefon do pani koordynator z Diagnostyki z zapytaniem o dalszy rozwój 

sprawy. Radny dodał, że jeśli jego interwencja będzie niewystarczająca, może warto byłoby 

złożyć taki wniosek przez całą Radę Powiatu w Gryfinie. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski dodał, że zobowiąże panią Annę Nikitińską – 

koordynatora do spraw zdrowia w Starostwie Powiatowym, aby monitorowała problem  

i w razie potrzeby współpracowała z Radnym Terebeckim.  

 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że sprawa punktu wymazów covidowych 

na Górnym Tarasie dla mieszkańców Powiatu jest faktycznie niepokojąca, bo o ile pacjenci 

szpitala mają pobierane wymazy w szpitalnej diagnostyce, o tyle są one niedostępna dla 



15 

 

 

pozostałych mieszkańców. Z posiadanych informacji Wicestarosta wie, że prezes szpitala 

konsultuje możliwość udostępnienia punktu wymazów usytuowanego w szpitalu dla osób 

niebędących bezpośrednimi pacjentami. Jeżeli tylko będzie taka możliwość, to niezwłocznie 

punkt zostanie uruchomiony. 

 

XIII. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady Roman Michalski powiedział, że w okresie międzysesyjnym  

wpłynęła interpelacja nr 136/21 Radnego Jerzego Domaradzkiego, którą wszyscy Radni 

otrzymali (ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz  

z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XXXII sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 136/21) i zapytał czy w tym punkcie któryś z Radnych 

chciałby złożyć zapytanie lub interpelację? 

 

Zapytanie nr 137/21 Radnego Tomasza Mirakowskiego: z lokalnych gazet wiadomo,  

że Gmina Gryfino planuje sprzedaż nieruchomości po byłym przedszkolu. Czy w związku  

z bezpośrednim sąsiedztwem ze szpitalem oraz sąsiedztwem z budynkiem Starostwa 

Powiatowego przy ul. Sprzymierzonych 4 Zarząd Powiatu rozważał opcję przejęcia tej 

nieruchomości? – zał. nr 16 (ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa 

Powiatowego w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania 

wraz z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XXXII sesja 

Rady Powiatu w Gryfinie, Zapytanie nr 137/21). 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że na ten moment Zarząd Powiatu 

Gryfińskiego nie jest zainteresowany i nie widzi potrzeby nabywania bądź przejęcia 

nieruchomości po byłym przedszkolu, sąsiadującej ze szpitalem oraz z budynkiem Starostwa 

Powiatowego przy ul. Sprzymierzonych 4. 

 

 

XIV. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Roman Michalski powiedział, że wszyscy Radni otrzymali: 
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1. Odpowiedź Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Gryfinie na interpelację 

nr 129/21 Radnego Bartosza Biegusa - zał. nr 17. 

2. Odpowiedź Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 

Właścicielskiego na interpelację nr 136/21 Radnego Jerzego Domaradzkiego - zał. nr 18. 

 
XV. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski poinformował, że kolejna sesja Rady Powiatu 

planowana jest w trybie zdalnym na dzień 16 grudnia 2021 r. Następnie Przewodniczący 

powiedział, że wpłynęły do Niego pisma Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gryfinie 

informujące o wynikach przeprowadzonych analiz oświadczeń majątkowych Radnych 

pracowników Starostwa Powiatowego (zał. nr 19-20) oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych (zał. nr 21-22). Przewodniczący dodał, że zachęca Radnych do kontaktu  

z Biurem Rady i Zarządu celem uzyskania informacji w zakresie wykazanych 

nieprawidłowości.  Przewodniczący przedstawił wykaz pism skierowany do wiadomości 

Rady Powiatu w Gryfinie:  

1. Wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie w związku  

z kontrolą współpracy z gminami w zakresie remontów i inwestycji na drogach 

powiatowych za rok 2020 - zał. nr 23. 

2. Pismo Gminy Cedynia, znak: INF.4125.1.2021.ES z dnia 8 października 2021 r., dotyczące 

udzielenia przez Radę Miejską w Cedyni Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Andrzeja 

Boboli dotacji w wysokości 10 000,00 zł z przeznaczeniem na remont elewacji zachodniej 

wraz z naprawą i izolacją fundamentów kościoła filialnego pw. Matki Boskiej Królowej 

Polski w Piasku - zał. nr 24. 

3. Pismo Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu Departamentu Ochrony 

Zabytków, znak: DOZ-WD.6530.409.2021 z dnia 15 października 2021 r., dotyczące 

udzielenia Parafii pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Kołbaczu dotacji w wysokości 

220 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów zadania pn. Kołbacz, kościół 

pocysterski pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa (XIII w.): naprawa konstrukcji 

posadowienia (iniekcja) w prezbiterium - zał. nr 25. 

3. Pismo Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu Departamentu Ochrony 

Zabytków, znak: DOZ-WD.6530.830.2021 z dnia 20 października 2021 r., dotyczące 

udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Apostołów Piotra i Pawła w Szczecinie 

dotacji w wysokości 167 803,69 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów zadania  
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pn. Kołowo, kościół filialny neoromański pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa  

(XIX w.): prace konserwatorskie i restauratorskie wieży - zał. nr 26. 

Następnie Przewodniczący Rady Roman Michalski odczytał: 

1. Pismo Komendanta Powiatowej Policji w Gryfinie podinsp. Radosława Purtaka z dnia  

17 listopada 2021 r. skierowane do Starosty Gryfińskiego wyrażające serdeczne 

podziękowania za wsparcie finansowe przy zakupie nieoznakowanego radiowozu marki 

KIA dla jednostki – zał. nr 27. 

2. Wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie  z dnia 22 

listopada 2021 r. w związku z przeprowadzoną kontrolą działalności Powiatu za rok 2020 

w zakresie poprawy dostępności do obiektów i ułatwień w przemieszczaniu się osób 

niepełnosprawnych – zał. nr 28. 

 

XVII. Zakończenie posiedzenia.  

 

O godz. 15:55 Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął XXXII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

Protokół sporządziły: 

 

Magdalena Romankiewicz 

 

Ada Wisławska 

 

 

                              Przewodniczący Rady  

 

                           Roman Michalski 


